
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XV/15

z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 28 października 2015 r.

W obradach sesji wzięło udział 14 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Sekretarz Miasta,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- goście,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16.05

i zakończono o 17.05

Proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu miasta na 2015 rok;

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na lata 
2015 – 2023;

c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta Augusta przy 
ul. Rajgrodzkiej 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych;

d) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zespole Szkół Samorządowych im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich przy ul. Mickiewicza 1 
w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych;

e) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Marii Konopnickiej przy 
ul. Marii Konopnickiej 5 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego;

f) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 6 im. Armii Krajowej przy 
ul. Tartacznej 21 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego;

g) ustalenia warunków korzystania z nieruchomości w szkołach, placówkach oświatowych i żłobku, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto
Augustów;

h) realizacji w 2016 r. zadania inwestycyjnego w Augustowie;

i) zmiany uchwały nr IX/71/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 23 czerwca 2015 r.;

j) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

k) przygotowania projektu uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowana obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz
ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane;

l) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016 – 2020.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji RM z 29 września 2015 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad

Obrady XV sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą
obecności na sali obecnych jest 13 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał: Pana Wojciecha Walulika – Burmistrza Miasta, Pan Wojciecha
Karolczuka – Zastępcę Burmistrza Miasta, 
Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

Protokół nr XV/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28.10.15 r.



Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

Ad. pkt 2

Przyjęcie porządku obrad

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad.

Pan Wojciech Walulik - Burmistrz Miastawniósł o wprowadzenie do porządku obrad obrad dwóch autopoprawek:

- do projektu uchwały dotyczącej zmiany uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie realizacji w 2016 r. zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Rynek
Zygmunta Augusta 
w Augustowie – Etap III” realizowanego w ramach Programu Rozwoju Gminnej 
i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. Poprawka dotyczy zmiany struktury finansowania i wynika z potrzeby korekty zbiorczego zestawienia
kosztów, co jednocześnie zwiększa kwotę dofinansowania z Programu zmniejszając wkład własny /zał. nr 2/;

- do projektu uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Augustowa na lata 2015 – 2023 /zał. nr 3/.

Ponadto Pan Burmistrz wniósł o wprowadzenie następujących zmian:

- o wykreślenie z porządku obrad pkt 5l projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń
kanalizacyjnych na lata 2016 – 2020 /projekt uchwały został przekazany Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie celem jego zaopiniowania/;

- wprowadzenie do porządku obrad w pkt 5l projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 3 Maja w Augustowie Nr 2524B - Etap I odcinek od ul. Rynek Zygmunta Augusta 
do ul. Hożej” w 2016 r.;

- wprowadzenie do porządku obrad w pkt 5ł projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej
Powiatowi Augustowskiemu.

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę porządku obrad polegającą na wykreśleniu pkt 5l projektu uchwały w sprawie uchwalenia
wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016 
– 2020. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania zaproponowana wyżej zmiana została przyjęta jednogłośnie
13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję wprowadzenia
do porządku obrad w pkt 5l projektu uchwały wskazanego powyżej. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania zaproponowana wyżej zmiana została
przyjęta jednogłośnie 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie
propozycję wprowadzenia do porządku obrad w pkt 5ł projektu uchwały wskazanego powyżej. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
zaproponowana wyżej zmiana została przyjęta jednogłośnie 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, co było powodem zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016 – 2020.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta odpowiedział, że przyczyną takiej decyzji jest konieczność ponownego przeanalizowania zasadności wykonania
inwestycji wskazanej 
w projekcie uchwały, a która wiąże się ze znaczącymi kosztami.

Pan Przewodniczącypoddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 
1 głosie wstrzymującym się.

Ad. pkt 3

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa

Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta Augustowa z jego działalności 
od 29 września 2015 r. do 22 października 2015 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje i zapytania radnych

Pan Radny Józef Świątkowski zapytał, na jakim etapie znajduje się planowana budowa 
ul. Wilczej i jakie kroki w związku z tą sprawą zostaną poczynione w roku 2016.

Pan Radny Wojciech Krzywiński poruszył następujące sprawy:

1. Zapytał, czy wybrano już Prezesa Zarządu Spółki ATBS „Kodrem”, i jeżeli tak, to w jaki 
sposób go wyłoniono.

2. Zapytał, czy planowany jest konkurs na wyłonienie Prezesa Zarządu PT „Necko”.

3. Zapytał, czy Urząd Miejski w Augustowie podjął działania w sprawie odzyskania straty 
w kwocie 75 000 zł w związku z niewłaściwym pobraniem wynagrodzenia przez byłą 
Panią Skarbnik i byłą Panią Zastępcę Burmistrza Miasta.

Pan Radny Paweł Kotwica, w imieniu przedsiębiorców z ul. Tytoniowej zapytał, czy istnieje możliwość przynajmniej czasowego uruchomienia sygnalizacji
świetlnej na skrzyżowaniu tej ulicy z Alejami Kardynała Wyszyńskiego.

Ad. pkt 5a

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymującym się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2015 rok. W
głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XV/115/15 została podjęta 12 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 4/.

Ad. pkt 5b

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Augustowa na lata 2015-2023



Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji do spraw Budżetu RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie wraz z wniesioną autopoprawką zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Augustowa 
na lata 2015-2023 wraz z wniesioną na początku sesji autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała 
nr XIV/116/15 została podjęta 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 
2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 5/.

Ad. pkt 5c

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta Augusta przy ul. Rajgrodzkiej 1 w
Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, czemu ma służyć likwidacja oddziałów przedszkolnych w szkołach.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu UM omówił projekt uchwały w ww. sprawie. Poinformował, że pozostawienie oddziałów O w
szkołach będzie wiązało się z koniecznością dostosowania budynków szkół do norm wynikających 
z przepisów ochrony przeciwpożarowej. To z kolei wiąże się z wysokimi kosztami. Proponowana zmiana nie spowoduje żadnych zwolnień pracowników.

Pan Radny Adam Cilulko zapytał o liczbę 5 i 6 latków w oddziałach zerowych i liczbę 
6 i 7 latków w klasach pierwszych.

Pan Dariusz Szkiłądź poinformował, że udzieli odpowiedzi na to pytanie na piśmie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły
Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta Augusta przy ul. Rajgrodzkiej 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. W głosowaniu wzięło udział 14
radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/117/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 6/.

Ad. pkt 5d

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich przy ul. Mickiewicza
1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły
Podstawowej Nr 3 im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich przy ul. Mickiewicza 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. W głosowaniu wzięło
udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/118/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 7/.

Ad. pkt 5e

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Marii Konopnickiej przy ul. Marii Konopnickiej 5 w
Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły
Podstawowej Nr 4 im. Marii Konopnickiej przy ul. Marii Konopnickiej 5 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. W głosowaniu wzięło udział
14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/119/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 8/.

Ad. pkt 5f

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 6 im. Armii Krajowej przy ul. Tartacznej 21 w Augustowie
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pani Radna Joanna Lisek zwróciła uwagę, że Szkoła Podstawowa Nr 6 jest małą szkołą 
i oddziały przedszkolne wypełniały przestrzeń budynku i zapewniały pracę nauczycielom. Ponadto na terenie Lipowca nie ma żadnego przedszkola. Zapytała,
czy likwidacja oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej Nr 6 jest zasadna.

Pan Dariusz Szkiłądź w odpowiedzi na zapytanie Radnej poinformował, że Dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 6 nie udało się w tym roku utworzyć oddziału
zerowego ze względu na brak chętnych, dlatego podjęcie uchwały będzie tylko formalnością.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły
Podstawowej Nr 6 im. Armii Krajowej przy ul. Tartacznej 21 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/120/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 9/.

Ad. pkt 5g

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia warunków korzystania 
z nieruchomości w szkołach, placówkach oświatowych i żłobku, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów



z nieruchomości w szkołach, placówkach oświatowych i żłobku, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej RM poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 października 2015 r.
projekt uchwały 
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zgłosił autopoprawkę 
do projektu uchwały w sprawie ustalenia warunków korzystania z nieruchomości w szkołach, placówkach oświatowych i żłobku, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów, polegającą na wprowadzeniu zmiany do załącznika nr 1 w pkt 10. Zmiana polegałaby na ustaleniu minimalnej stawki
za umieszczanie reklam w wysokości 100 zł 
za 1 m2 rocznie zamiast 600 zł rocznie bez określania wielkości reklamy.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz poddał pod głosowanie autopoprawkę w ww. sprawie. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania autopoprawka została przyjęta jednogłośnie 14 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych 
i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków korzystania z
nieruchomości w szkołach, placówkach oświatowych i żłobku, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Augustów. W głosowaniu wzięło udział 14
radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/121/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 10/.

Ad. pkt 5h

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie realizacji w 2016 r. zadania inwestycyjnego 
w Augustowie /”Przebudowa ulicy Rynek Zygmunta Augusta w Augustowie - Etap III”/

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie realizacji w 2016 r. zadania inwestycyjnego
w Augustowie wraz 
z autopoprawką zgłoszoną na początku sesji. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/122/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 11/.

Ad. pkt 5i

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 23 czerwca 2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/71/15 Rady Miejskiej
w Augustowie z dnia 23 czerwca 2015 r. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/123/15
została podjęta jednogłośnie 14 głosami 
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 12/.

Ad. pkt 5j

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i uiszczania opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr
XIV/124/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 13/.

Ad. pkt 5k

Rozpatrzenie projektu uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych
oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą 
być wykonane

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rady Miejskiej poinformował, że Komisja Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w
dniu 20 października 2015 r. zajmowała się ustawą krajobrazową oraz możliwościami, jakie niesie dla Augustowa 
i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny UM wyjaśnił, że podejmowana na dzisiejszej sesji uchwała jest uchwałą intencyjną. Omówił projekt uchwały w ww.
sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowania obiektów
małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z
jakich mogą być wykonane. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała 
nr XIV/125/15 została podjęta 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy 1 głosie wstrzymującym się /zał. nr 14/.

Ad. pkt 5l

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania inwestycyjnego
„Przebudowa ulicy 3 Maja 
w Augustowie Nr 2524B-Etap I odcinek od ul. Rynek Zygmunta Augusta do ul. Hożej” w 2016 r.

Pani Radna Małgorzata Grygo zwróciła uwagę, że na realizację czekają również ulice miejskie. Pomimo to ul. 3 Maja jest jedną z głównych ulic Augustowa,
dlatego pomoc Powiatowi w jej realizacji wydaje się uzasadniona.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w ww. sprawie.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Augustowskiemu 
na realizację zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy 3 Maja w Augustowie Nr 2524B 
-Etap I odcinek od ul. Rynek Zygmunta Augusta do ul. Hożej” w 2016 r. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała 
nr XIV/126/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 15/.

Ad. pkt 5ł

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji udzielenia przez Gminę Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi
Augustowskiemu



Augustowskiemu

Pan Radny Dariusz Ostapowicz zapytał, na jaki cel zostanie przeznaczona ww. dotacja.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że powyższa kwota przeznaczona zostanie na wydatki inwestycyjne w Szpitalu w Augustowie.
Szczegóły dotyczące wydatkowania środków finansowych zostaną ustalone pomiędzy Miastem 
a Powiatem.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji udzielenia przez Gminę
Miasto Augustów pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIV/127/15 została podjęta jednogłośnie 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 16/.

Ad. pkt 6

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych

Na interpelację Pana Radnego Józefa Świątkowskiego odpowiedzi udzielił 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą budowy ul. Wilczej poinformował, że środki na ten cel zostały wstępnie zarezerwowane w
przygotowywanym budżecie miasta na 2016 r. Należy wspólnie zastanowić się, w jakim standardzie ww. ulica będzie realizowana, ponieważ od tego zależy
wysokość kosztów. Sama inwestycja wpisuje 
się w koncepcję budowy dróg w mieście. Budując drogę w pełnym standardzie, 
tzn. z chodnikami, ścieżkami rowerowymi, pasami zieleni należy liczyć się z bardzo wysokimi kosztami. Podejmując decyzję należy wziąć pod uwagę fakt, że
pozyskiwanie środków zewnętrznych na budowę dróg jest bardzo ograniczone, a praktycznie nie istnieje, ponieważ jedynym źródłem, które pozostało są tzw.
„schetynówki”.

Na zapytania Pana Radnego Wojciecha Krzywińskiego odpowiedzi udzielili 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta i Pani Beata Kornelius – Radca Prawny UM.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego dotyczące prezesów Spółek ATBS „Kodrem” i PT Necko poinformował, że Rada Nadzorcza firmy
„Kodrem” 
po przesłuchaniu kandydatów jednogłośnie wybrała nowego prezesa, którym został 
Pan Krzysztof Nosek obecny na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. Obecny Prezes zatrudniony został na pół roku. W firmie PT „Necko” odbył się konkurs na
stanowisko prezesa, który 
nie został rozstrzygnięty, a Spółką od kilku miesięcy kieruje prokurent. W najbliższym czasie podjęta zostanie kolejna próba wyłonienia kandydata na to
stanowisko.

Pani Beata Kornelius w odpowiedzi na zapytanie dotyczące nienależnie pobranego wynagrodzenia przez byłą Skarbnik i Zastępcę Burmistrza, co wskazano w
protokole pokontrolnym RIO poinformowała, że obie sprawy ma rozstrzygnąć sąd. Termin jednej 
z rozpraw sąd wyznaczył na koniec listopada i będzie to sprawa dotycząca wezwania 
do próby ugodowej. Kolejna sprawa skierowana została do sądu pracy i jej termin nie został jeszcze wyznaczony. Obie sprawy dotyczą wezwania do próby
ugodowej na pełne kwoty roszczeń, które zostały wskazane w raporcie RIO.

Na interpelację Pana Radnego Pawła Kotwicy odpowiedzi udzieliłPan Sebastian Piekarski – Radca Prawny UM.

Pan Sebastian Piekarski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą potrzeby zamontowania sygnalizacji oświetleniowej na skrzyżowaniu Alei Kardynała
Wyszyńskiego 
z ul. Tytoniową poinformował, że do niedawna administrowanie nim leżało w gestii Powiatu, ponieważ ul. Tytoniowa jest ulicą powiatową a Aleja Kardynała
Wyszyńskiego była drogą krajową. W ostatnim czasie ww. odcinek krajowej „ósemki” został przekazany 
do województwa, dlatego kompetentnym w tej sprawie jest Urząd Marszałkowski, 
a konkretnie Wojewódzki Zarząd Dróg.

Pan Radny Paweł Kotwica zapytał, czy mamy wpływ na to, aby sygnalizacja 
na ww. skrzyżowaniu przynajmniej czasowo została uruchomiona.

Pan Burmistrz odpowiedział, że w tej sprawie zostanie wystosowane pismo do zarządcy 
z prośbą o jak najszybsze rozwiązanie problemu.

Ad. pkt 7

Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji RM z 29.09.2015 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad XIV sesji RM z 29.09.2015 r., który został przyjęty
jednogłośnie 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.

Ad. pkt 8

Zapytania i wolne wnioski

Pani Aleksandra Kleczkowska zadała pytanie dotyczące pożaru, który miał miejsce 
na pływalni miejskiej. Zapytała, czy wiadomo już, jaki będzie koszt remontu 
i kto go poniesie – Miasto, CSiR, czy ubezpieczyciel. Czy jest już kosztorys remontu?

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji przypomniał, że pożar 
na pływalni miejskiej miał miejsce 30 września 2015 r., w wyniku którego w znacznym stopniu zniszczeniu uległy sauna i przyległe do niej pomieszczenia.
Obecnie trwają procedury związane z uzyskaniem odszkodowania. Firmie ubezpieczeniowej przedłożono już kosztorys na kwotę ponad 100 tys. zł plus koszt
montażu sauny. Prawdopodobną przyczyną pożaru była instalacja elektryczna.

Pan Radny Adam Wysocki przypomniał, że jakiś czas temu składał interpelację dotyczącą przebudowy skrzyżowania przy Liceum nr I, na co otrzymał
odpowiedź, że Policja nie widzi potrzeby zmiany organizacji ruchu. Ponowił swoją interpelację, aby rozważyć pomysł wybudowania w tym miejscu np. niedużego
ronda, ponieważ kierowcy mają duży problem, aby wyjechać z ul. Sucharskiego i Obrońców Westerplatte na ul. Brzostowskiego.

Pan Burmistrz zapewnił, że wniosek w tej sprawie zostanie wystosowany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Białymstoku.

Pan Maciej Prusko – przedstawiciel Augustowskiego Stowarzyszenia Kolekcjonerów poinformował o zamiarze wystąpienia do Rady Miejskiej z projektem
dotyczącym organizacji giełdy staroci - handlu na Rynku Zygmunta Augusta. Poprosił o umożliwienie przeprowadzenia rozmowy na ten temat na najbliższym
posiedzeniu Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie.

Pan Paweł Kotwica zaprosił przedstawicieli Augustowskiego Stowarzyszenia Kolekcjonerów na najbliższe posiedzenie Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w



Augustowie. Poprosił o złożenie dokumentów „w biurze obsługi Rady Miejskiej”.

Przedstawiciel Augustowskiego Stowarzyszenia Kolekcjonerów zapewnił, że przed spotkaniem dostarczy członkom Komisji Rozwoju Rady Miejskiej
dokumenty dotyczące ww. sprawy.

Mieszkanka Augustowaw imieniu mieszkańców jednego z blokówpodziękowała 
Pani Małgorzacie Grygo za pomoc w rozwiązaniu trudnej sprawy sąsiedzkiej.

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że powyższa sytuacja jest przykładem na dobrą współpracę mieszkańców, radnych i instytucji miejskich. Podziękował Pani
Radnej 
za zaangażowanie w sprawy mieszkańców.

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Na zapytanie mieszkańca odpowiedzi
udzielił Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu UM.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- z pismem mieszkanki Augustowa, w którym zwraca się z wnioskiem o przykrycie rowu mielioracyjnego /zał. nr 17/;

- z pismem Stowarzyszenia Inicjatyw Społecznych „INTEGRACJA” pt.: „Augustów – problemy miasta wspólną sprawą” /zał. nr 18/;

- z pismem Wojewody Podlaskiego, który zawiadamia o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIV/109/15 Rady
Miejskiej 
w Augustowie z dnia 29 września 2015 r. w sprawie ustalenia Regulaminu przewozu osób zwierząt i bagażu autobusami komunikacji miejskiej na terenie Miasta
Augustów /zał. nr 19/;

- z uchwałą nr 4060/15 z dnia 29 września 2015 r. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego uchwały 
nr XIII/102/15 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 września 2015 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta
Augustów 
na prowadzenie niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania 
i wykorzystania /zał. nr 20/.

Ad. pkt 9

Zamknięcie obrad

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XV sesję Rady Miejskiej.
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